
V Libochovanech dne 17. července  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

  

Od posledního slova uplynul takřka celý měsíc. Protože během tohoto víkendu se k vám do schránek 

dostane další „Obecní zrcadlo“, můžete všechny informace, které jste posbírali během toho uplynulého 

času dát dohromady a získáte tak ucelenější přehled o obecních událostech. Koncem června se konal 

fotbalový turnaj, kdy se místní vyznavači fotbalového sportu sešli na trávníku se svými sportovními 

rivaly. Pohár pro vítěze nad hlavou nesli místní „Kováři“. Chlapi se pobavili, bylo vidět i na přihlížejících, 

že jim tato posezónní akce přináší radost. (Většinou až do rána.) 

  

První červencovou neděli se příznivci turistického cestování sešli na sklaním ostrohu Porta Bohemica. 

Tam jsme společně oslavili nově zbudované kříže, pamětní desku, přítomní si odnesli vrcholové razítko 

Porta Bohemica a ti, co vydrželi až do konce, také společné foto. O znovuobnovení tohoto turistického 

cíle se zasloužili hlavně pánové kolem Pepy Brady, který nafotil množství pěkných fotografií. Ty můžete 

shlédnout na našich webových stránkách v jiné sekci. V Obecním zrcadle jsou aktéři vyjmenováni. 

  

Počasí je záludné, několika obcím i v našem regionu přineslo hodně starostí a vydání navíc. Zastupitelé 

naší obce se rozhodli vyhlásit veřejnou sbírku na pomoc některé z nich. Finanční pomoc bude po 

ukončení sbírky – 31.8.09 – převedena na účet vybrané obce na Děčínsku. Malé obce nemají tolik 

možností získání pomoci, to vím z vlastní zkušenosti z roku 2002. Protože nám bylo pomoženo také, 

rozhodli jsme tak, jak jsem uvedla výše. 

  

V současné době je v běhu projednávání možnost realizace stavby zpevnění komunikace po labském 

břehu, vedené jako cyklostezka Greenway Labe. Projednávají se sporné úseky v majetku fyzických 

osob. 

  

Také se jedná o možnosti odkanalizování obce pro odpadní vody a výstavbu čistírny odpadních vod. Je 

to úkol dlouhodobý, na nějž bude dost složité získat finanční prostředky. To bude už ale úkol pro nové 

zastupitelstvo, které vzejde z příštích voleb. Potom rozvoji obce nebude už v cestě stát nic, protože 

bude mít všechny potřebné atributy pro stavby rodinných či bytových domů. Jen ten protipovodňový 

val mi dělá ještě starost. Je to také nákladná stavba. Třeba pomůže její rozdělení na etapy. Všechno je 

v jednání. 

  

Zítra se koná na hřišti Sokola první závod ve cvrnkání kuliček. Letních akcí se chopily maminky dětí 

z naší MŠ. Doufám, že jim premiéra jejich aktivit vyjde, jak si přejí a i počasí jim také bude příznivě 



nakloněno. Moc se mi líbí jejich zapálení pro věc. Shánějí si své sponzory, dělají si svojí propagaci, o 

organizaci akcí ani nemluvě. Takže hodně zdaru! 

Na nejbližším zasedání zastupitelstva předložím návrh na novou obecně závaznou vyhlášku, která 

bude částečně korigovat používání hlučných přístrojů, jako jsou sekačky, okružní pily a podobně. Je 

opravdu dost nezodpovědné od obyvatel, když večer v osm hodin zapnou sekačku, přestože vědí, že 

v okolí jsou malé děti, které jdou právě spát, či lidé, kteří se po pracovním dnu ukládají ke spánku. 

Stejně tak v brzkých ranních hodinách je to bezohlednost. Také hlučná stavební činnost v těchto 

hodinách by měla být omezena na minimum. Jaký na to máte názor vy? Dokážete ho tlumočit v naší 

kanceláři nebo si ho necháte pro sebe? Je to na vás. Jde hlavně o váš klid v době odpočinku. 

  

Přeji vám všem hezký víkend, případně příjemnou dovolenou. 

   

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


